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 VERKSAMHETSBERÄTTELSE STORSKOGENS VÄGFÖRENING 2022/2023 

 Storskogens Vägförening består av 331 fastigheter och förvaltar ca 13 km väg 
 fördelat på ca 4,2 km belagd väg och 9,2 km grusväg. 

 Styrelsen har under året bestått av fem ledamöter, Ulf Lindgren ordförande och 
 kassör, Thomas Nilsson sekreterare, Kristina Paltén, John Magnusson och Jan 
 Koltai ledamöter. Styrelsen har under året haft 5 protokollförda sammanträden. 
 Styrelsen har även i år bjudit in tomtföreningarna i området liksom förtroendevalda till 
 ett gemensamt informations- och diskussionsmöte. Väldigt uppskattat enligt 
 deltagarna och även från styrelsen. 

 Under året har styrelsen skickat ut 3 uppskattade informationsmejl till medlemmarna. 
 Vid årsstämman 5/2 presenterade styrelsen en uppdaterad analys över vårt 
 vägområde och de framtida åtgärder vi bedömer krävs och den finansiering som 
 följer med det. Resultatet samlas i en uppdaterad 5-årsplan som godkändes med 
 acklamation av årsstämman. 

 Resultatet av det är att vi under 2023 har förstärkt slitlager på ca 2,5 km grusväg 
 även bärlagret har förstärkts på vissa delar. Vi har kantskurit (dikat) Storskogsvägen 
 och ett mindre avsnitt av Krysshamnsvägen, totalt ca 3 km. Även i år har i stort sett 
 allt material som togs ur dikena kunnat placeras hos medlemmar i området som 
 behövde fyllnadsmaterial. Tack för det, bra för ekonomin och bra för miljön! 
 Det är glädjande att se att det arbete som vi bedrivit de senaste åren börjar ge 
 resultat. Flera av de vägar som tidigare var svårt skadade av potthål ser nu ut att 
 klara en hel säsong. Positiv återkoppling också från många medlemmar! 
 Arbetet med förstärkning av slitlagret på samtliga grusvägar och i vissa delar 
 bärlagret i området har nu avslutats. Med början 2024 kommer grusvägarna att 
 underhållas efter ett rullande schema för att bibehålla och förstärka den standard vi 
 börjat bygga upp. Vi har även i år reparerat delar av de asfalterade avsnitten av 
 Storskogsvägen i väntan på att en större insats kommer att göras när ekonomin 
 tillåter. 

 Renoveringarna har kostat drygt 350 000 kr. Det årliga driftsbidraget från Trafikverket 
 uppgår till drygt 67 000 kr. Under de tre senaste åren har vi erhållit drygt 500 000 kr i 
 olika bidrag till våra vägar. 

 Det ekonomiska resultatet redovisas separat, notera dock att jämförelsen mellan 
 åren påverkas av att vi nu redovisar exklusive moms. 

 Vinterunderhåll har genomförts av Djurö Gräv som även hyvlat och saltat grusvägar 
 efter vintern enligt den upphandling som gjorts. Även renoveringsarbetena har utförts 
 av Djurö Gräv och i år även dikesklippning. 
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 Upphandling av vinterunderhåll för 2023–2024 har genomförts. Ett ett-årsavtal har 
 tecknats med Djurö Gräv, syftet med ett kort avtal är att se om vi kan samordna 
 upphandling av vinter- och sommarunderhåll nästa år för att få ett större värde på 
 vårt avtal som kan locka fler företag att lämna anbud. Det är svårt att få in anbud när 
 vi frågar. 

 En mall och ett verktyg för att samla information och dokumentera underhållsbehov, 
 planerade samt genomförda arbeten har färdigställts. 
 Tele 2 har även i år i samband med kantskärningen reparerat ett flertal skador där 
 fibern anlagts för grunt, totalt 13 skador. Fortsatt ett väldigt bra samarbete och vilja 
 lösa de brister som uppvisas. 

 Ett stort bekymmer i vårt område och en ofta återkommande kommentar är de höga 
 hastigheterna på vägarna, av det skälet genomförde vi i somras en kartläggning av 
 hastigheterna. Resultatet redovisades i höstens nyhetsbrev och vi kan konstatera att 
 hastigheterna är höga. Det är inte helt enkelt att komma till rätta med problemet, 
 förknippat med såväl kostnader som hantering. Vi har även kontaktat kommunen, 
 Miljövision och Prezero direkt med anledning av detta. Styrelsen får återkomma till 
 detta. 

 Den klagan till kommunen som vi redovisade förra året från en boende i området 
 som drabbas av väldigt mycket vatten på fastigheten vid stora regnmängder har 
 resulterat i ett beslut från kommunen som vi valt att överklaga.  Vi anser att beslutet 
 får orimliga konsekvenser för vägföreningen och dess medlemmar. Efter samråd 
 med REV (Riksförbundet Enskilda Vägar) har vi anlitat en advokat som hjälper oss 
 med en överklagan till Länsstyrelsen. Inget beslut har kommit. 

 Skatteverket fattade beslut att samfälligheter ska beläggas med moms. 
 Bedömningen från REV är att detta är ett felaktigt beslut. Två vägföreningar har med 
 stöd av REV begärt prövning av detta i skatterättsnämnden som med liten marginal 
 fastställde Skatteverkets beslut. Beslutet är överklagat till högre instans. 
 Vi har valt att registrera oss för moms till dess att saken är prövad i högre instanser. 
 En konsekvens är att kravet på vår redovisning förändras, av det skälet har vi under 
 året lämnat vår redovisning till ett externt företag. 

 Ulf Lindgren  Thomas Nilsson 

 Kristina Paltén  John Magnusson  Jan Koltai 
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 Storskogens Vägförening - RESULTATRÄKNING 

 Bokföringsperiod 2022-11-01 - 2023-10-31 Föregående år  2021-11-01 - 2022-10-31 

 Konto  Bokför. period  Föregående Bok. period 

 Intäkter / Inkomster 

 Vägavgifter  834 800  1 010 000 

 Statliga bidrag  67 400  136 700 

 Rörelsens Inkomster  902 200  1 146 700 

 Utgifter / Kostnader 

 Sommarunderhåll  122 500  129 600 

 Renoveringsarbeten  353 000  1 042 600 

 Utmärkning väg  11 800  60 800 

 Vinterunderhåll  132 600  159 200 

 Övriga Förvaltningskostnader  55 055  47 000 

 Arvoden  20 0000  20 000 

 Soc avgifter  5 400  5 400 

 Avgifter Värmdö kommun  26 600  0 

 Juridiska kostnader  63 000  9 400 

 Rörelsens Utgifter / Kostnader  789 955  1 474 000 

 Årets resultat  112 245  -327 300 
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 BUDGET 2023/2024 

 Styrelsens förslag till budget bygger på en utdebitering på 200 kronor/andel vilket 
 redovisas per fastighet i debiteringslängden. 

 Utdebiteringen är oförändrad från föregående verksamhetsår. Dock är avgiften med 
 moms (160 kr + 40 kr moms) 

 2023/2024  2022/2023 

 INKOMSTER 

 Vägavgifter  810.000 kr  1.000 000 kr 

 Bidrag trafikverket  70.000 kr  50 000 kr 

 Totala Intäkter  880 000 kr  1 050 000 kr 

 UTGIFTER 

 Sommarunderhåll  345.000 kr  75 000 kr 

 Renoveringsarbeten  180.000 kr  620 000 kr 

 Vinterunderhåll  140.000 kr  150 000 kr 

 Arvoden och Administration 

 Avsättning fond 

 Hölbacken 

 Övrigt 

 80.000 kr 

 50 000 kr 

 50 000 kr 

 50 000 kr 

 80 000 kr 

 0 kr 

 0 kr 

 0 kr 

 Totala Utgifter  895.000ka kr  975 000 kr 

 Årets resultat  -15 000 kr  125 000 kr 
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 VALBEREDNINGENS FÖRSLAG 

 Ledamot  Ulf Lindgren  Vald till stämman 2025 

 Ledamot  Thomas Nilsson  Omval 2 år 

 Ledamot  John Magnusson  Vald till stämman 2025 

 Ledamot  Kristina Paltén  Omval 2 år 

 Ledamot  Cecilia Gävert  Nyval 2 år 

 Ordförande  Ulf Lindgren  Omval 1 år 

 Suppleant  Eva Lundin  Vald till stämman 2025 

 Suppleant  Alexandra Laurell  Vald till stämman 2025 

 Suppleant  Sandra Kaur  Nyval 2 år 

 Suppleant  Vakant 

 Revisor  Hans  Lingkvist  Omval 1 år 

 Revisor  Peter Thuman  Vald till stämman 2025 

 Revisor sup.  Mårten Granbeck  Omval 2 år 

 Revisor sup.  Lars Hallberg  Vald till stämman 2025 

 Valberedning har varit  Annika Atterhall Thuman 

 Vakant 

 Vakant 



Bilaga 5-års plan 
& väginventering
2024-01-05



Styrelsens Femårsplan
Enligt beslut 20/21 - målsättningen med planen:
• Styrelsens ambition är att till 2026;

• ha arbetat i kapp det brådskande underhållet genom att ha 
renoverat samtliga grusvägar

• dikat de vägavsnitt som har behov av det
• påbörjat ett program för löpande påfyllning av grus (löpande 

vägunderhåll)
• genomfört en inventering av status på vägtrummor
• utforma planer för skötsel av diken, skog och övrig vegetation 

liksom skyltning i området

• Vi skall också ha fonderat minst 300 000 kr att användas till 
renovering av främst asfaltvägarna

Planen är ett levande dokument som vi kommer att uppdatera 
till varje årsstämma även om den beskrivna målsättningen 
2026 kvarstår. 



Förutsättningar och Bakgrund
• Föreningen förvaltar ca 14 km vägar, varav ca 4 km asfalterat och 9 km grusvägar, idag 

med en årlig intäktsbudget på ca 590.000kr

• Föreningen har under perioden med avloppsarbeten och fiberåterställning hållit 
tillbaka vägunderhållet

• Vid stämman 2021 presenterades en första femårsplan

• Under 2019 och 2020 investerade föreningen ca 1 MKR i vägarna samtidigt som 
Comhem avslutat sin återställning efter fiberinstallationerna till en kostnad av knappt 2 
MKR

• Under 2021 har vi investerat ca 400.000 kr, (det ska jämföras med att ca 150 000 kr 
tidigare har avsatts per år till underhåll)

• Vi har under de senaste två åren lärt oss mycket om vad som krävs för att höja 
standarden på vägarna till en bra nivå och vilka kostnader det medför

• Vi konstaterar att det kostar mer än vad vi uppskattade förra året bland annat på grund 
av ökade materialkostnader

• Vi har en stor eftersläpning i underhåll som kräver både stora och omgående insatser



Omfattning Femårsplan
• En plan för drift och underhåll som även omfattar en långsiktig finansiering
• En plan som skall bygga på en långsiktig och stabil ekonomisk grund
• 2025 ska styrelsen presentera en plan för perioden 2026-2031 som innefattar;

• löpande underhåll
• planer för renovering av vägtrummor
• återstående delar av asfaltvägarna
• röjning av vegetation längs vägarna

• Planen skall innehålla en förväntad vägavgift för perioden
• 5-årsplanen skall uppdateras inför varje årsstämma 

• Styrelsen har under 2023 arbetat fram en detaljerad plan och arbetsdokument för samtliga vägar 
som redovisar vägsträckor, beläggning, planerat årligt underhåll mm.



Styrelsens 
ambition

2019 2020 2021 2022 2023 2024 2025 2026

Renoverat 
Kurrebovägen

Renoverat stora delar av de asfalterade vägarna.
Renoverat Tallstigen och Hölberget (kommer att döpas om 
till Storskogsvägen 21 A-D)
Hyvlat, grusat och vältat Kvarnsjövägen och Bivägen.
Hyvlat Byträskvägen.
Saltat samtliga grusvägar
Klippt och slyröjt samtliga diken.

Renoverat Byträskvägen inkl dikning av hela 
sträckan, vändplan på Krysshamnsvägen och ett
mindre avsnitt på Barnviksslingan. Klippt samtliga 
diken, saltat och sladdat grusvägarna.
Plan kommande aktiviteter

Renovering av Barnviksslingan, Dalstråket 
inkl dikning, Handskviksvägen, Vättestigen,
Kvarnsjövägen, Timmerdalen, Bryggstigen, 
Kvarnsjöstigen, Solhöjdsvägen, 
Bergklacksvägen, Bergatrollsvägen
Årligt underhåll av diken och vägar

Renovering av Älvslingan, 
Vidsjövägen, Ängsstigen, Myrsvägen 
och slutet av Storskogs- och
Krysshamnsvägarna.
Påbörjat dikning.
Årligt underhåll av diken och vägar

Dikning fortsätter.
Påbörja arbetet med 
kompletteringsgrusning av ¼ av 
grusvägarna.
Årligt underhåll av diken och vägar

Dikning fortsätter
Kompletteringsgrusning
Årligt underhåll av diken och vägar
Ev. Asfaltering av Storskogsvägen

Kompletteringsgrusning
Årligt underhåll av diken och vägar

Med oförändrad ambition för 
2026 kan styrelsen komma att 
ändra prioritering av åtgärderna
om man finner det lämpligt.













BUDGET 2023
FOND 250
LÖPANDE SALDO 100 000 

BUDGET 2024

Budget är tv inkl moms Exkl moms

INTÄKTER
Vägavgifter 810
Driftbidrag 70

Totalt intäkter 880
KOSTNADER

Avsättning fond 50
Vinterunderhåll 140
Sommarunderhåll 75
Renovering 270
grusvägar

Hölbacken 50

Diverse 50
Admin 80
Vinterbuffert
Kantskärning 180
Rest vägar
5400 meter 
Asfaltering
Underhåll o Renovering 895

Resultat -15

OBS! Budgeten bygger på att vi inte får ytterligare kostnader för 
Hölbacken. Bakslag där så får vi anpassa våra insatser på vägarna.

• Vi har vid ingången av 2024 ca 100 000 kr på transaktionskontot. 

• Vi har utgått från att vi hela året  har en buffert på 100 000.

• Vi ska enligt stadgarna sätta av 50 000 kr till renoveringskontot/år. (I 
takt med att vägarna blir bättre minskar troligen behovet av ett större 
kapital där). Undantaget att vi behöver bygga upp ett kapital för 
kommande behov.  



KASSA 2023 - 2027
FOND 250 100 350 550
LÖPANDE SALDO 100 000 

BUDGET 2024
Vi använder 200 till asfalt

Budget är tv inkl moms
Exkl 
moms BUDGET 2025 BUDGET 2026 BUDGET 2027 BUDGET 2028

INTÄKTER
Exkl 
moms

Exkl 
moms

Exkl 
moms

Exkl 
moms

Vägavgifter 810 810 810 810 810
Driftbidrag 70 70 70 70 70

Totalt intäkter 880 880 880 880 880
KOSTNADER

Avsättning fond 50 50 50 50 50
Vinterunderhåll 140 150 160 160 160
Sommarunderhåll 75 80 90 90 90
Renovering 270 240 280 230 230
grusvägar

Hölbacken 50 0 0 0 0

Diverse 50 50 50 50 50
Admin 80 90 90 90 90
Vinterbuffert
Kantskärning 180
Rest vägar
5400 meter 
Asfaltering 400
Underhåll o Renovering 895 1060 720 670 670

Resultat -15 -180 160 210 210


